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WOR-ROR.0003.182.2021 

 

 
 

Pan Tomasz Żmuda 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 
 
W odpowiedzi na Pana wnioski zawarte w piśmie z dnia 20 grudnia 2021 r., znak: 

KRM.0003.474.2021, informuję:   

 
W sprawie dotyczącej przygotowania Zarządu Dróg i Komunikacji w Tarnowie do trudnych 

warunków zimowych w załączeniu przekazuję informację na ten temat. Informuję również, iż zgodnie 
z podjętą uchwałą budżetową na rok 2022 wysokość środków zabezpieczonych na utrzymanie dróg, 
w tym również na utrzymanie zimowe, wynosi 5 424 000 zł. Wysokość wydatkowanych środków na 
zimowe utrzymanie jezdni i chodników uzależnione jest od czynników takich jak intensywność 
opadów śniegu, częste wahania temperatur powodujące systematyczne tworzenie się śliskości  
i gołoledzi oraz od przedłużającego się okresu zimowego.   

 
W sprawie wycofania przez Władze MKS Tarnovia drużyny kobiecej piłki nożnej z rozgrywek 

Ekstraligi informuję, że w dniu 10 grudnia 2021 r. wystosowane zostało do Klubu, w trybie art. 25  

ust. 1 i ust. 2 ustawy z dnia 7 kwietnia 1989 r. Prawo o stowarzyszeniach (Dz. U. z 2020 r., poz. 2261), 

żądanie dostarczenia poniższych dokumentów i wyjaśnień: 

1) szczegółowych informacji o powodach wycofania w/w drużyny wraz z podaniem informacji 

czy decyzja była konsultowana z Walnym Zgromadzeniem Członków Klubu, Radą Nadzorczą, 

Komisją Rewizyjną Klubu oraz trenerem i zawodniczkami tej sekcji, a także ze sponsorami  

i instytucjami wspierającymi Klub, 

2) odpisów uchwał Walnego Zgromadzeniem Członków Klubu, dotyczących funkcjonowania 

sekcji sportowych Klubu, w szczególności sekcji piłki nożnej kobiet z okresu od roku 2019 do 

chwili obecnej, 

3) sprawozdań z wykonania planu finansowego (z uwzględnieniem umów zawartych z Gminą 

Miasta Tarnowa) oraz sprawozdań z działalności statutowej z okresu od 2015 do 2020 roku, 

4) potwierdzenia danych dotyczących obecnego składu Zarządu i Rady Nadzorczej Klubu  

z wpisami zawartymi w Krajowym Rejestrze Sądowym. 

Przedstawione zostało następujące uzasadnienie żądania: 

Po nagłej decyzji Władz MKS Tarnovia o wycofaniu drużyny kobiet z rozgrywek ekstraligi piłki nożnej, 

pojawiły się protesty środowiska sportowego, zawodniczek drużyny oraz kibiców kobiecej piłki 

nożnej. Decyzja Władz Klubu wpływa negatywnie na wizerunek Klubu, a także miasta Tarnowa.  

W związku z powyższym w celu wyjaśnienia przyczyń tej decyzji konieczne stało się wdrożenie 

procedury nadzorczej nad Stowarzyszeniem MKS Tarnovia, przewidzianej w ustawie Prawo  

o stowarzyszeniach. Należy także zaznaczyć, że w ciągu ostatnich 10 lat Klub otrzymał z budżetu 

miasta Tarnowa łączną kwotę dotacji w wysokości 1 592 780,- zł na działalność sportową. Tylko 

w roku 2021 jest to suma 288 160,- zł oraz dodatkowo w ramach promocji miasta poprzez sport 

kwota 25 000,- zł wraz z deklaracją na rok 2022 kolejnych 25 000,- zł ze środków promocji dla 

drużyny ekstraligi.  

 



 
 

2 
 

 

 

 

Z tymi kwotami Klub plasuje się na drugim miejscu wśród dotowanych w roku bieżącym tarnowskich 

klubów sportowych. Dodać należy, że ogłoszone są też konkursy na realizację zadań publicznych 

w zakresie sportu w roku 2022, w których Klub ma prawo złożenia ofert. Kwoty w najważniejszych 

konkursach zostały zwiększone o łącznie 400 tys. zł po sesji budżetowej 16 grudnia 2021 r.   

Powyższe dane, w świetle decyzji o wycofaniu drużyny z rozgrywek, zwiększają naszą obawę  

o właściwe wykorzystywanie środków z dotacji miasta oraz o sportową przyszłość Klubu. Niepokoi 

także kolejny skutek wycofania drużyny tj. brak promowania miasta w roku 2022 poprzez udział 

Klubu w rozgrywkach ekstraligi piłki nożnej kobiet. Klub wypełnił ciążący na nim obowiązek 

przedstawienia w/w wyjaśnień i dokumentów w wyznaczonym terminie 10 dni, tj. 20 grudnia 2021 r. 

i obecnie materiały są poddawane analizie. Warto zaznaczyć, że w piśmie Prezes Klubu, P. Magdalena 

Pasek zawarła informację, „że w dniu 16 grudnia 2021 r. Władze Klubu podjęły decyzję o wstrzymaniu 

wycofania drużyny Ekstraligi Kobiet, którą zaakceptował Polski Związek Piłki Nożnej”. 

 
 W sprawie dotyczącej oferty edukacyjnej Zespołu Szkół Technicznych im. Ignacego 
Mościckiego informuję, iż żadne decyzje w tej sprawie nie zostały jeszcze podjęte. 
W dniu 21 grudnia 2021 r. została rozesłana ankieta do uczniów klas ósmych tarnowskich szkół 
podstawowych dotycząca ich preferencji przy wyborze szkoły ponadpodstawowej. Taka sama ankieta 
została skierowana do wójtów i burmistrzów skupionych w Aglomeracji Tarnowskiej, z prośbą o jej 
rozpowszechnienie wśród uczniów swoich szkół. Wyniki tej ankiety będą jedną ze wskazówek przy 
tworzeniu planu naboru do szkół ponadpodstawowych. Pozostałe  elementy, które są brane pod 
uwagę przy tworzeniu tego  planu to zapotrzebowanie rynku pracy oraz „Obwieszczenie Ministra 
Edukacji i Nauki w sprawie prognozy zapotrzebowania na pracowników w zawodach szkolnictwa 
branżowego na krajowym i wojewódzkim rynku pracy”. W szkolnictwie zawodowym czynnikiem, 
który determinuje rozwój tego sektora edukacji jest brak kadry pedagogicznej. Każda tarnowska 
szkoła techniczna i branżowa musi brać pod uwagę swoje  możliwości kadrowej – jest to dla nas 
sytuacji bardzo trudna, ponieważ obecnie w tego typu placówkach zatrudnianych jest wielu 
nauczycieli emerytów i nie mamy żadnych gwarancji, że zechcą pracować w następnych latach. 
Biorąc powyższe pod uwagę plan oferty edukacyjnej dla tarnowskich szkół ponadpodstawowych to 
działania wspólne dyrektorów szkół i organu prowadzącego. 

 
W sprawie dotyczącej zwiększenia liczby punktów pomiaru jakości powietrza w Mieście 

informuję, że monitoring jakości powietrza w Tarnowie prowadzony jest na dwóch stacjach 
pomiarowych obsługiwanych przez Główny Inspektorat Ochrony Środowiska: przy ul. Bitwy pod 
Studziankami oraz przy ul. Romana Sitki. Ponadto na terenie miasta znajduje się 8 czujników Airly 
(ul. Norwida, ul. Chemiczna, ul. Do Huty, ul. Harcerska, ul. Lwowska. ul. Lema, ul. Błonie, ul. Krzyska). 
We współpracy z Urzędem Marszałkowskim Województwa Małopolskiego planowany jest również 
montaż kolejnego czujnika przy ul. Mościckiego. Miasto nie planuje dalszego zwiększania ilości 
punktów pomiarowych. Z wynikami pomiarów jakości powietrza, zarówno w Tarnowie jak i w innych 
miejscowościach, można zapoznawać się na bieżąco na stronie https://airly.org/map/pl. 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

3 
 

 
 
 

 
 
 



 
 

4 
 

 
 
 

 
 
 



 
 

5 
 

 
 
 

 
 
 



 
 

6 
 

 
 
 

 
 
 



 
 

7 
 

 
 
 

 
 
 



 
 

8 
 

 
 
 

 
 
 



 
 

9 
 

 
 
 

 
 
 



 
 

10 
 

 
 
 

 
 


		2022-01-20T15:42:34+0100




